
   

Aan: College van B&W 

 

Van: Silvia Bruggenkamp  

 

Datum: 7 september 2024 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

Betreft: Overstroming riool in de Aa-landen  

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

Afgelopen week kopten de lokale media over de misselijkmakende gebeurtenis die een familie in Zwolle trof. Na een 

heftige regenbui stroomde het riool over, en dat betekende in dit geval dat de benedenverdieping van de woning 

van deze familie blank stond. Niet met helder water maar met de inhoud van het riool. De beelden op de media 

spreken voor zich.  

Omdat dit een hoekwoning betreft, waar alles samenkomt, is alleen in deze woning sprake van deze zeldzaam 

onfrisse en nare toestand.  

Deze familie is tijdens deze gebeurtenis aan haar lot overgelaten, zij vond geen gehoor bij de hulpdiensten. De 

fractie van Swollwacht is hier ontstemd over.  

We stellen daarom de volgende vragen: 

1. Is het College het met de fractie van Swollwacht eens dat bij een dergelijke gebeurtenis, die niet alleen 

buitengewoon onaangenaam is maar ook gezondheidsrisico’s met zich meebrengt, inwoners moeten kunnen 

vertrouwen op hulp van hun overheid? 

2. De brandweer komt pas in actie als het water 40 cm hoog staat. Dit betrof echter geen water maar de 

inhoud van het riool van een hele straat. Vol ziekmakende stoffen! Hoe duidt het College dit?  

3. Inwoners betalen rioolheffing/GBLT. Met de opbrengst hiervan betaalt de gemeente aanleg, onderhoud en 

vervanging van het rioolnet. Het riool rondom de betreffende hoekwoning is duidelijk niet berekend op 

bepaalde weersomstandigheden. Wat gaat het College doen om dit te verbeteren? 

4. Heeft het College al contact gezocht met deze familie om het gesprek hierover gaan? Zo nee, waarom niet 

en gaat het College dit alsnog doen? Zo ja, wat is uit dit gesprek gekomen? 

5. Is het College bereid op de meest korte termijn de onvolkomenheden in het riool bij deze woning aan te 

pakken? 



6. Is het College bereid op haar eigen kosten deze woning goed te reinigen zodat hygiëne weer in orde is en 

gezondheidsrisico’s geminimaliseerd worden? 

7. Uit de berichten op de media blijkt dat het College de aansprakelijkheidskwestie niet eenvoudig vindt en 

wijst op de eigen verzekeraar en op de mogelijkheid een schadeclaim in te dienen bij de gemeente. Is dit een 

voorbeeld van de menselijke maat die de gemeente Zwolle graag wil hanteren?  Wij vragen het College deze 

familie zonder administratieve rondslomp de geleden schade te vergoeden. Is het College daartoe bereid? 

 

Fractie van Swollwacht 

Silvia Bruggenkamp.  




